
 

 

 

 

 

Initiativärende om att säkerställa en för 
kommunen nödvändig markreserv 

35 

2023KS363 
   

Page 881 of 1509



 

 

Initiativärende gällande att säkerställa en för kommunen nödvändig 
markreserv   

 
 
 
Härryda kommun hade en gång i tiden en omfattande markreserv fördelad på olika orter och av olika 
slag. På senare år har vi minskat vår markreserv. Den är nödvändig för att användas till framtida 
byggande av bostäder, skolor, äldreboende, arbetsplatser, etc. Kommunen måste arbeta aktivt för 
att säkerställa en tillräcklig markreserv för ett bostadsbyggande i hela kommunen, det är av största 
vikt för att kommunen ska kunna styra utvecklingen med hållbarhet och trygghet som 
grundpelare. Detta går att göra genom att exempelvis återinvestera exploateringsvinster i kommunal 
mark. 
 
 
Beslut: 
Förvaltningen får i uppdrag att tillse att kommunen tar fram en strategisk plan med målsättningen att 
aktivt bygga upp en större markreserv för kommunen. 
 
 
 
För Socialdemokraterna:  Patrik Linde 

    

För Miljöpartiet:   Marie Strid 

 

För Vänsterpartiet:   Björn Mattsson 
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